
Gemeente Belangen wil graag de volgende mondelinge vraag stellen 

Gemeente Belangen heeft contact gehad met de werkgroep herbestemming Paulus kerk.

Op 14 september is er een bijeenkomst geweest met belangstellende parochianen en hebben ze 
samen met de landelijke stichting Knarrenhof hun plannen bekend gemaakt.

Van het parochiebestuur hebben ze als reactie gekregen dat het parochie bestuur al in gesprek is met 
andere kandidaten en de gemeente.

We begrijpen dat het initiatief in eerste instantie vanuit de werkgroep moet komen. Maar we zien 
graag dat de gemeente met hen in gesprek gaat en waar nodig ondersteunt of faciliteert zodat dit 
initiatief een eerlijke kans krijgt.

Vraag1 Vind het college net als Gemeente Belangen dat dit initiatief vanuit de parochianen een 
eerlijke kans moet hebben?

Vraag 2 Is het college bereid met de werkgroep contact te leggen / in gesprek te gaan om zo duidelijk 
te krijgen wat de kansen zijn om dit project te doen slagen?

Met Vriendelijke Groeten,

Namens Fractie Gemeente Belangen 

Jan Schokker    


